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PRoTQKOŁ NR vIna}4
z nadrwyczajnej sesji Rady Gminy w Fałkowie,
która odbyła się w dniu 4 września2a24 roku

rv sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt l.

Sesję ł głdzlnię 8.10 ct'*crrył i w całcści pro.łac-ziŁ Przę'*;odnicząc1,,
Rady Gminy Piotr Gonęrka. Na wstępie powitał radnych i na podstawie listy
obęcnoŚci stwięrdził, ię na stan rady 15 obecnych jost 14 radnych co stanowi
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Radny Henryk Sobczyk spoŹnił się na obrady.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu.
Następnie prowadzący powitał uczestników sesji w następujących osobach:
- Wójta Gminy FałkÓw Henryka Koniecznego,
- Radcę prawnego Zygmurńa Ptaka,: Skarbnik GminS'
- Sękretarza Gminy
- Inspektora

Annę Wajnberger,
Barbarę Badelskę,
Jacka Stachurskięeo

i wszystkich oglądaj4cych transmisję on - line.
Lista obecnoŚci radryzch stanowi załąezniknr 2 do niniejszego protokołu.

Zawiad,łmił, ze głosowania ocibywać się będą przez system do obsługi.
posiedzeń i poprosił o zalogowanie się do systemu informatycznego.

Ad pkt 2.

Następnie Prowadzący Zapytał o propozycje zmian do przesłanego
wcześniej porządku obrad. Nie było propozycji zmian, wobec powyższego
,iednogłośnie prą'jętc porzędek ses.ji, ktÓry brzre'i

l. Ofwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokału z obrad V sesji Rady Gminy z dnia 14 sierpnia

2024 roku.
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4.

6.

7.

Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie udzielenia pomocy
fi nansowej Powiatowi Koneckiemu na r ęa|izację zadan publicznych.
tnznąfr.zpnią nrnie|.f',,..h,,.^h, .,, cnrą.,,ip --ion., \l/ipln|otniair\vAPqLrŁvl,rv ylUJvr\Lu uvrrvlgrJ vv JPruii l! L'L|'gllJ 

'r 
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Prognozy Finansowej Gminy Fałków na lata 2af4.2az7.
Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawię Zmian w Budzecie Gminy
FałkÓw na2024 rok.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat
za korzystanie z wychowania przedszkolnego w oddziałach
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem
prowadzącym jest Gmina FałkÓw.
Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie :oqrrazęnia zgady na
dokonanie zamiani. nier';chorn ości będęcej .'.'{asncścią Gm iny Fałkó."v..
Z,akoitczęnie obrad VI sesji Rady Gminy.

8.

9.

Ad pkt 3.

\[i tr'rn n''nLnip Przprr'nr|ni,-zqr-lr Pąrlrz (lrnint' 
^.'rńni.1 cicll .J Ilr Pwriavlv i lLvrlvurrrvŁęwJ a\gvJ v.rrrI|J !lirvvr. JrY

uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji, która odbyła
l4 sieronia 2024 roku.
Do protokołu nie Zgłoszono Żadnych uwag i został on przyjęty
w głosowaniu jawnym imiennym (74 za).

Ad pkt 4.

r, .łrr.Iąą.zqrłip
v zÓrgJ!ąrrlv

się w dniu

jednogłośnie

$/ tym punkcie zabraŁ głos wójt Gminy Henryk Konieczny, który
poinformował, Że staraniem naszej gminy doszliŚmy do porozumienia z
Po';".iatern Koneckim cdnośnie remcnfu drvÓch dróg po',n;iato."',i'ch s5'sternenr
50% powiat i 50Yo gmina. Jedną z Ęch drÓg jest droga Sulborowice _ ReczkÓw
a druga z Częrmna w kięrunku Rudy Pilczyckej. W zwi4zkv z powyzszym
zap,hadzi potrzeba podjęcia stosownej uchwĄ. Nie było pytan do projektu,'
Wiceprzewodn i czą ca o dczy tała tt ęśc.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłoŚnie (14 ,,Zil,,) podjęła Uchwałę Nr VI/3612024 w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadafit
nrr}r|ir.znr'r.h tłtAr,:ł cłqnnrrii ryą|ąoryni|, nn 1 rln nrnfnLnlll
PuurrLurlJ}ll' I\lvlg ol9rIvvi, Lą|.źvbli'lt ltl J vv y^vLvl\vlg.

Radny Jarosław Kaczmaręk podziękowa władzom gmir}nym i rcdzie Za
podjęcie decyĄi w sprawie remontu drogi Sulborowicę - Reczków.
W tym czasie wszedł na salę radny Sobczyk Henryk.



Ad pkt 5.

\I/ f.rm ^,,nL,nip Prn.rlcrr|zą..' ''r{.ipli1 c'lns'' Dąni S.|zqr.hnilł ónnie \}/n!nher.oer.łi Ljiii Pijiii\i'/i.v i i\'vvi.gŁęLJ uuŁiLlii liUJg l alri Ji\u Ultll\ j t||||lv ll aJtrVvróvr'

która przedstawiła projekt uchwĄ dotyczącej Zmian w Więloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Fa]ków na lata ?af4.2027 " Pani Skarbnik omówiłą
proponowane zmiany W postaci przesunięć po stronie dochodÓw i wydatkÓw
pom iędzy działami i r ozdziałam i kl asyfikacj i budżetowej .
Nie było pytań do projektu uchwaĘ, więc Prowadząc5l adczytał projekt
uchwaĘ.
Rada Gminy w obecności 15 radnych w głosowaniu jawnym imlennym
jednogłośnie 15 głosami s,Zil,, podjęła Uchwałę Nr VI/37/fa24 w sprawie
znniany Wieloletniej Prcgnory Finansowej Gminy Fałkót.'' na lata 2ł24-
ftz7, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszęga protokołu'

Ad pkt ó.
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bieŻący nie wniesiono Źadnych uwag, Wiceprzewodniczqca Maryla Domańska
zap oznała radnych z j e go tre Ścią.

Rada Gminy w obecności 15 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłoŚnie 15 głosami ,,Zn,, podjęła Uchwałę Nr VIi38l/2024
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na 2024 rok, która Stanowi
załączniknr 5 do protokołu.

Ad pkt 7.

lV tłnteinr.rrr nlrrttu...ie nhrrr'{ Dr".r;ll,c,A"lonlr l lńziali.l ft'}nc'' Splzrof qrt.r (lrnirr..
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Ba.rbarze Badelskiej, która przeclstawiła radnym projekt następnej uchwały.'
Powiedziałaonamiędzy innymi ,Że.napodstawie art,5? ust" 1L}Stawy zdntaL.7
paździemika 2017 r. o finansowaniu zadan oświatowych rada gminy określa
wysokoŚć opłat za korrystanie z wychowarńa przedszkolnego uczniów objętych
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku
kalęndarzowym' w którym koncz4 6 lat. Wymieniony przepis stanowi, ii
przedszkoiem publiaznymjest przedszkole, ktÓre Zapewnia bezpłatne nu)czanie,
wychowanie i opiekę w czasie ustalonym przęz organ prowadz4cy, nie krÓtszym
nił { nnr|-in r|-ipnnio, \rL J <VV!t r I U4rVt rl I lVt

Zgodnie z art. 52 ust. 3 ustawy o finansowaniu zadafi oŚwiatowych wysokość
opłaty nie moze być wyższa niŻ I zł zakaŻdą tozpoezętą godzinę faktycznego
pobyu dzięcka w przedszkolu. W oparciu o przytoczoną delegację Rada Gminy
w Fałkowie, uchwałą nr XXI|174DaI6 z dnia 28 grudnia 20|6 r. w sprawie
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okreŚlenia wysokości opłat zakorzystanie z wychowaniaprzedszkolnego dzieci
w wieku do lat 5 w Gminie FałkÓw okręŚliła opłatę w wysokoŚci 1 zł'.
l\zTąLc'.ffiąl.o ''^,o^'|.nćń nnląf., łl,.tArpl mAltIą nnrrn,łci nnrlloaą rrraInn.zanii NTąrvral\JJlira|iią YlJJvĄvJv vPigLJ' v nlvrvJ lllvlva PvvvJłvJ' Pvv1vóg vvqrvrJlav.ii. r\u

podstawie obwieszczenia Ministra Edukacji z dnia f7 lutego 2A24 r. w sprawie
wysokości wskaznika waloryzacjl lraz maksymalnej wysokości optaty 7a
korzystan ie z v,ty chowania przedszkalnego, wysokoŚć wskaŹnika walory zacji
wynosi I,Il4, natomiast maksymalna wysokość kwoty opłaĘ za korzystanie
z wychowaniaprzedszkolnego' po waloryZacji, wynosi I,44 zł.
Waloryzacja dokonywana po raz pierwszy polega na pomnoŻeniu kwoty optaty,
o której mowa w ust' 3 art.52 ust. 3 ustawy o finansowaniu zadań oŚwiatowych,
ptZęZ wskaźnik wa\oryzacji i zao|<ręgleniu w dół do pełnych groszy. Kolejne
.,,o|^^'-o^io ''^'"^L^śni nn'}ątr, nnloaqią ńĄ ńAffin^łpnirI lrrrrnfrr nnląfrr o ,nb,, ttti}ulvrJŁuvJw vvJJvl\VJwi vylqlJ Pvlwóg.ię ilu Pv|iIrrvŁvrlru r\yvVLJ vy|q'J Ł lvi\u' Y}

którym była dokonywana ostatnia wa7aryzacja, przez wska,znik waloryzacji
i zaoL<rągleniu w dół do pełnych grosz5,.

W oparciu o przywołany Stan prawny proponuje się zwiększenie opłaĘ za
korzystanie z wychowania przedszkolnego w Gminie Fałków z kwoty 1,00 zł do
1,11 zt .

Do projektu nie było pytań, Prowadzący odcrytał jego treŚć.

Rada Gminy w obecności [5 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie 15 głosami ,,Zil,, podjęła Uchwałę Nr VIl39l2024 w sprawie
określenia *ysakości opłat za karrystanie z wychowania przedszkolnegc
w oddziałach przedszkolnych }v szkołach podstawowych, dla których
org&nem prowadzącym jest Gmina Fałków.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokofu.

Ad pkt 8.

Następnie Prowadzący udzielił głosu inspektorowi Jackowi Stachurskiemu,.
który omÓwił projekt kolejnej uchwĄ óoĘczący zamiany dzlałek z lasami
Pcńc'fr.'-l!.!..''-n.rr'rri nnł{rrtł'trrr''-łąnlłtni nntrząh.ą rr^.!łrrnonią rl.^ni rlniąorln.'.oi r|n nnoo"iii 4rIJLYvvYYJairr PVVJl\LvYvaiiJrili PvLafvt/.t ivJR\jiii.irrt' L.i.,ćii Lii,JcilLivvvv.j \.iw PvJvJ.'i

połozonych w miejscowości Wąsosz.

Rada Gminy w obecnoścl 15 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie 15 głosami ,,Zn,, podjęła Uchwałę Nr VI/40l2a24 w sprawie
unrr.rłonio zrrrrr|rr n.r dn|rnn.rnia z.rlrri.ln'. nia'.'rnhr.rrrn{r.i lrodor.oi rxil.rsnnśr.i.rlvJIqżvtrrą fu5vvJ tle gvBvll4lt|v pąlll'ą'IJ lttvl qvllvitfvgvt uYuitlvJ Y'i4pi.vJ}l.t

Gminy Fałkow.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokofu.



Ad pkt 9.

$! z,-,liggku zę zrealizł,łnniem nrrr'letec'n nnłzgł!-krl Prze'-t.nł{nir,ząt,'tllv Łłlrl.,Łr\u L9 L^ vglIŁvłt4llrvlrr P,L)Jż.wóv F/viŁęuRij ; iŻ,viv.\ji'iiii'Lą'j

Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wszystkim zaudziat i o godzinie 12,08
zalłaknil obrady VI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakońezono.
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